
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Dagsorden 

Referat 

Tirsdag den 12. juni 2023, Kl. 16.30 – 19.00  

Deltagere: 

 
 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 

Maria Bagger Grell, Naja Kinch Sohn, Maria 
Jelstrup Munk, Maggi Møller Knudsen, Ida 
Hagen, Søren Schou, Pernille Bech Wulff 

(ankommet kl.17)  
 

Elevråd: Hannah (ankommet kl.16:50) og 
Noa 
 

Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Kamilla Burla, Maria 
Kongsvad, Bettina Jansen  
 

Afbud: Nicolai de Vries 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 
 

1. Ordstyrer 
 

Kl. 16:30 – 16:35 
 

 
Maria Jelstrup Munk blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 
 
Kl. 16:35 – 16:40 

 

 
Dagsorden blev godkendt.  

3. Godkendelse af referat fra sidst 

 
Drøftelse & beslutning 
 

Kl. 16:40 – 16:50 
 

 

 
Der blev besluttet lave en tilføjelse til 

referatet.  

4. Meddelelser ved: 
a) eleverne 

b) medarbejderne 
c) ledelsen 
d) forpersonen 

 
     Kl. 16:50 – 17:10 

 

a) Eleverne har travlt med eksamener.  
b) Skole almen: 

Fagfordelingen er i gang. Man kan godt 
fornemme, at der bliver løbet stærkt 
på skolen. Der er på et PR møde blevet 

arbejdet med resultaterne fra 
Trivselsundersøgelsen fra TU23. 

 
 



Fritten:  

1. maj børnene er faldet godt til og 
virker meget trygge på Fritten. 

c) Skolen: 
Der er fra politisk side udmeldt en ny 
besparelse på 444.000kr på skoledelen 

og på 65.000kr på hver af de to 
KKFO´er. Dette skyldes de øgede 

udgifter til det specialiserede område i 
Københavns Kommune.  
Skolebestyrelsen er bekymrede for, 

hvad det får af konsekvenser ift. at 
gennemføre forebyggende indsatser på 

skolen. 
 
Vi har i specialafdelingen tre 

pædagoger og tre lærere, som har 
opsagt deres stillinger. To 

medarbejdere har valgt at skifte fra 
almenafdelingen til 

specialklasserækken. 
 
Skolen deltager i de kommende fire år 

i en investeringscase i kommunen 
inden for Co-Teaching, hvor skolen får 

midler svarende til en halv stilling 
hvert år. 
 

På mandag den 19.6 er der det første 
forældrerådsmøde I KKFO special.  

 
Der har været valg til posterne som 
medarbejderrepræsentanter i 

skolebestyrelsen. Der er ikke valgt en 
repræsentant fra specialklasserækken.  

 
Maria stopper som 
medarbejderrepræsentant, og Jon 

(lærer) overtager Marias post.  
Bettina og Nikolaj fortsætter.  

 
Special: 
Fagfordelingen er i fuld gang. 

Desværre er Visitationen sent ude i år, 
og vi mangler derfor fortsat at få 

visiteret elever til vores 4. og 5. 
årgang. Vi er dog blevet lovet, at 
eleverne ”nok skal komme”, og at vi 

blot skal afvente.  
 

Fritten: 
Fritten er som bekendt også ramt af en 
besparelse. Der er en lille tendens til, 

at der bliver indskrevet lidt flere børn 
ind i indskolingen. 



Der er kommet en opsigelse fra en 

medarbejder, som skal ind og studere. 
Der er en proces i gang omkring 

Trivselsundersøgelsen TU23.  
 

d) Der er kommet en 

forældrehenvendelse omkring 
kagesalget. Vi har som skolebestyrelse 

taget en beslutning om, at der ikke 
skal være fysiske kontanter mellem 
eleverne på skolen, og vi kan forstå, at 

der er opstået flere problematikker 
omkring situationen, hvorfor vi tager 

punktet op på et skolebestyrelsesmøde 
i det nye skoleår.  
 

5. Elevråd i specialklasserækken 
 

Orientering & drøftelse  
 

Kl. 17:10 – 17:20 
 

 
Elevrådet i special og almen skal ikke forenes 

som et stort alment elevråd, men skal først 
have tid til at etablere sig hver især. I 

mellemtiden arbejdes der på, at eleverne 
bliver klar til at blive en del af et forenet 

elevråd, og der skal være fokus på 
brobygningsarbejdet fra specialelevråd til 
almen elevråd.  

 
Modellen bliver, at special etablerer et 

elevråd, hvorfra der vælges to 
repræsentanter til at deltage i elevrådet i 
almen. 

 
Skolebestyrelsen har et ønske om, at 

elevrådet fra specialklasserækken deltager på 
elevrådsmøderne på almen hurtigst muligt.  
 

6. Godkendelse af fagfordeling 23-24 

 

Orientering & godkendelse 
 

Kl. 17:20 – 17:35 
 

 
 

Fagfordelingen 23-24 er godkendt. 

7. Evaluering af SB-året 22-23 

 
Drøftelse & evt. beslutning 

 
Kl. 17:35 – 17:55 

 

 

Generelt har vi nogle gode og konstruktive 
møder. Det har været rigtig fedt at have de 

to elevrådsrepræsentanter med på møderne, 
hvor Hannah og Noah byder konstruktivt ind. 

 
Vi har i skolebestyrelsen arbejdet med 
mange meningsfulde temaer. 

 
Der er flere ønsker til skolebestyrelsens 

arbejde og samarbejde næste skoleår. 
Eksempelvis til arbejdet med trivsel og 
fravær. 



Pause 

 
Kl. 17:55 – 18:05 

  

 

8. Årshjul for SB-året 23-24 & 

Forældremøder 23-24 

 

Orientering, drøftelse & godkendelse 

 
Kl. 18:05 – 18:25 

 

Bilag vedlagt 

 
Til næste skoleår skal vi tale om fravær og 
trivsel, og hvordan vi vælger at føre tilsyn 

med skolens virksomhed, og hvordan vi 
arbejder med transparens. 

 
Vi skal blive bedre til at tage trygt og roligt 
imod nye skolebestyrelsesmedlemmer.  

 
Det blev foreslået at holde 

kontaktforældremødet ifm. et godt 
forældreoplæg. 
 

Årshjulet blev godkendt med de ændringer, 
som blev foretaget. 

9. Principper 
- forsat arbejde og præsentation  

 
Drøftelse og godkendelse 
 

Kl. 18:25 – 18:40 
 

Bilag vedlagt 
 

Bilaget med oversigt over principperne med 
tilhørende tilsynspunkter for SB i løbet af et 
skoleår blev godkendt. 

10.  Skoleudviklingssamtalen 4/9-23 
- forsat arbejde og aftaler  
 

Drøftelse, sparring, beslutning 
 

Kl. 18:40 – 18:55 
 

Punktet kommer på mødet efter 
sommerferien. 

Fire SB-medlemmer deltager i samtalen: 

Maria B, Naja, Ida og Pernille. 

Der er arbejdsmøde i august. 

11. Evt. 
 
Kl. 18:55 – 19:00 

 

 

Næste møde er 24/8 kl.17 


